

Cockpits and Drivers

Cockpits and Drivers give your racer unique detail and individuality. Be sure to check the rules for the maximum height your racer can be, and adjust accordingly, so you are not disqualified.

INSTRUCTIONS

1. Prime and paint all pieces. Dry thoroughly.
2. Assemble pieces using PineCar Super Glue (P381) or Formula Glue (P384). **NOTE: left hand is over steering wheel.**
3. Attach cockpit to finished racer.

Les cockpits et les conducteurs donnent au modèle de course des détails uniques et une individualité. Il faut consulter les règlements pour connaître la hauteur maximale que peut atteindre le modèle de course, et le régler en conséquence pour ne pas être disqualifié.

INSTRUCTIONS

1. Apprêter et peindre toutes les pièces. Sécher complètement.
2. Assembler les pièces avec la colle Super Glue (P381) ou Formula Glue (P384) de PineCar.

REMARQUE : la main gauche est sur le volant.

3. Attacher le cockpit au modèle fini.



Mad Racer P3920



Baron Von Gofast P3921

Add details and accessories to your racer from the complete line of PineCar products. For more products, tips and techniques, see "Building PineCar Racers" video (VHS-P3940, DVD-P3941), read the "PineCar How-To-Book" (P383), or visit www.pinecar.com.

PINECAR®

P.O. Box 98
Linn Creek, MO 65052
www.pinecar.com